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MUĞLA SITKI KOÇMAN ÜNİVERSİTESİ 

İKTİSADİ VE İDARİ BİLİMLER FAKÜLTESİ DEKANLIĞI 

KALİTE KOMİSYONU KARARLARI 

 

Toplantı Tarihi: 03.06.2024                                                                        Toplantı No: 8 

 

G Ü N D E M :  

1- 18/04/2024 tarihinde yapılan Dekan-Öğrenci Buluşmasında görüşülen konuların 

değerlendirilmesi, 

2- Fakültemiz internet sayfasındaki Öğrencilerimizin Dilek ve Öneriler kısmında yer alan 

görüşlerin değerlendirilmesi, 

3- Fakültemiz Kalite Komisyonu tarafından belirlenen amaç ve hedeflerin gerçekleştirilme 

durumlarının değerlendirilmesi.  

4- Gelen Evrak. 

 

Toplantıya Katılanlar          : Prof. Dr. Hatice Hicret ÖZKOÇ  

(Kalite Komisyonu Başkanı / Dekan) 

Prof. Dr. Ramazan GÜNLÜ 

Doç. Dr. Çisel EKİZ GÖKMEN 

Doç. Dr. Yusuf TEPELİ 

Dr. Öğr. Üyesi Berkan HAMDEMİR 

Dr. Öğr. Üyesi Gonca AKGÜN GÜNGÖR 

Dr. Öğr. Üyesi Mustafa İNCİ  

Dr. Öğr. Üyesi Seyfi KILIÇ 

Atiye ŞİMŞEK (Fakülte Sekreteri) (Daimî Üye) 

 

Toplantıya Katılmayanlar          : Doç. Dr. Mehmet AVCI (görevli izinli) 

 

 

  Fakültemiz Kalite Komisyonu 03/06/2024 Pazartesi günü saat 10:30’da yukarıdaki 

gündem maddelerini görüşmek üzere Dekanlık toplantı salonunda toplandı. 

 

 

KARAR NO 1: 18/04/2024 tarihinde yapılan Dekan-Öğrenci Buluşmasında aşağıda görüşülen 

konular değerlendirildi.  

 

1. Derslerde devam zorunluluğunun Fakültemiz Dekanlığı tarafından katı bir 

şekilde uygulanması,  

2. Açılması planlanan seçmeli ders sayısının artırılması,   

3. Sınav dönemlerinde kütüphanenin çok yoğun ve kalabalık olması nedeniyle 

özellikle 24 saat açık olan alanlarında ders çalışma imkanlarının bulunmaması 

ve bu soruna çözüm bulunması, 

4. Fakültemiz içerisinde müstecir tarafından işletilmekte olan kantinde 20,00 TL 

ve altındaki ödemelerde kredi kartı ile ödeme yapılamaması, 

5. Zemin kat kadınlar tuvaletindeki kabinlerin kapı kilitlerinin bazılarının arızalı 

olması ve tamir edilmesi, 
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6. Fakültede yapılmakta olan sınavlardaki görevli gözetmenlerin çok disiplinli 

olmaları, 

7. Fakültemizce uygulanmakta olan ara sınav ve yarıyıl sonu sınavlarında sınava 

giriş belgelerinin alınmasına ilişkin sisteme Üniversitemiz internet ağı dışında 

erişimin kısıtlanmış olması, 

 

Yapılan değerlendirmeler sonucunda; 

 

Kalite Komisyonu üyelerine 18/04/2024 tarihinde yapılan Dekan-Öğrenci 

buluşmasında görüşülen konular iletildi ve öğrencilere aşağıda belirtilen bilgilendirmelerin 

yapıldığı bilgisi verildi. Dekan-Öğrenci buluşmasında görüşülen konular hakkında kalite 

komisyonu üyeleri de görüş ve önerilerini bildirdiler. 

 

• Derslere devam zorunluluğunun Dekanlığımızca katı bir şekilde uygulanması 

talebine ilişkin olarak bu konudaki yasal düzenleme konusunda öğrencilerimize 

bilgilendirme yapılmış ve Dekanlığımızın devam zorunluluğu işlemlerini Muğla 

Sıtkı Koçman Üniversitesi Ön Lisans ve Lisans Eğitim-Öğretim Yönetmeliği’nin 

17. maddesi 5 fıkrasına uygun olarak yürüttüğü açıklaması yapılmıştır. İlgili 

yönetmelik maddesinde “Devam durumları dersi veren öğretim elemanı tarafından 

izlenir ve değerlendirilir. Devamsız öğrencilerin listesi ilgili bölüm başkanlığına 

verilir. Derslere devam şartını yerine getirmeyen öğrenciler, bölüm başkanlığınca 

en geç derslerin son günü içinde ilan edilir. İlan edilen listelere iki gün içinde 

yapılacak itirazlar ilgili yönetim kurullarının kararları ile sonuçlandırılır” hükmü 

yer almaktadır. Bu hüküm gereğince öğrencilerin derse devam durumlarının dersin 

öğretim üyesi tarafından izlendiği ve değerlendirildiği bilgisi verilmiştir. Komisyon 

üyeleri de öğrencilerimizin derslere düzenli katılamamalarının farklı sebepleri 

olduğunu bildirdiklerini, derse katılımın gerek bilgi gerek not konusunda faydalı 

olacağını anlattıklarını dile getirmiştir. Sonuç olarak, Muğla Sıtkı Koçman 

Üniversitesi Ön Lisans ve Lisan Yönetmeliği'nin 17/5. maddesine göre, "Devam 

durumları dersi veren öğretim elemanı tarafından izlenir ve değerlendirilir” hükmü 

uyarınca öğretim elemanlarının bu konuyu titizlikle yapmaları gerektiği görüşüne 

varıldı. 

• Açılması öngörülen seçmeli derslerin, Fakülte Kurulunun almış olduğu karar 

doğrultusunda kamu kaynaklarının da etkin kullanılması ilkesi göz önünde 

bulundurularak, Fakültemiz bünyesindeki Bölüm Kurulu kararları doğrultusunda 

belirlendiği ve söz konusu Bölüm Kurulu kararlarının Fakülte Yönetim Kurulunca 

karara bağlandığı bilgisinin öğrencilerimize iletildiği aktarılmıştır.  Komisyon 

üyeleri de İktisat (İngilizce) ve diğer İngilizce eğitim veren bölümlerde seçmeli ders 

sayısının artırılıp artırılamayacağı konusu üzerinde durulması yönünde görüş 

bildirdiler. 

• Kütüphanenin Üniversitemiz Rektörlüğüne bağlı bir birim olduğu ve Rektörlükçe 

belirlenmiş çalışma saatlerine göre faaliyet gösterdiği, ayrıca Fakültemiz 

bünyesinde sınav dönemlerinde 110 nolu dersliğin çalışma salonu olarak öğrencilere 

tahsis edildiği bilgisinin öğrencilerimize iletildiği aktarılmıştır. Dekan-Öğrenci 

Buluşması sonrasında öğrencilerimizin talebinin Rektörlüğümüze iletildiği bilgisi 

de Komisyon Üyelerine verildi. 

• Kredi kartı ile ödemelerde kantini işleten müstecirin bankalarca uygulanan 

komisyon ve kesinti oranlarının yüksek olması nedeniyle böyle uygulama yapılmış  

https://kms.kaysis.gov.tr/Home/Goster/40524
https://kms.kaysis.gov.tr/Home/Goster/40524
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olabileceği ayrıca kantinlerin SKS Daire Başkanlığının denetiminde olması 

nedeniyle öğrencilerin taleplerinin ilgili daire başkanlığına iletildiği bildirildi. 

• Derslik binası zemin kat kadınlar tuvaleti dahil olmak üzere Fakültemizde yer alan 

tuvaletlerin tümündeki kabinlerin kapı kilitlerinin kontrol edildiği ve arızalı 

olanların tamirinin yapıldığı bilgisi verilmiştir. 

• Fakültemiz bünyesinde yürütülmekte olan tüm sınavlardan önce sınavlarda görevli 

araştırma görevlileri ile sınavların kurallara uygun olarak yürütülmesine ilişkin 

toplantı yapıldığı; sınavlarda bazı öğrencilerin cep telefonu, akıllı saat, kablosuz 

kulaklık vb. iletişim araçlarını kullanma girişimlerini engellemeye yönelik olarak 

sınav salonlarında gerekli uyarıların yapıldığı, sınavların güvenli bir şekilde 

tamamlanması için gözetmenlerin özenli davranması gerektiği; bundan dolayı 

sınavların belirlenen kurallar içerisinde özenle yürütüldüğü konusunda 

öğrencilerimize bilgi verildiği aktarıldı. Gözetmenlerle sınav görevleri konusunda 

tekrar toplantı yapılmasının yararlı olacağı konusunda görüş birliğine varıldı.  

• Öğrencilerin sınava giriş belgelerini aldıkları internet sitesine 

(http://sinavduyuru.mu.edu.tr) kişisel verilerin korunması uygulaması kapsamında 

güvenlik açığı oluşmaması için Bilgi İşlem Daire Başkanlığınca sınırlama 

getirilmiştir. Bu uygulamanın devamının kişisel verilerinin güvenliği açısından 

gerekli olduğu bilgisinin öğrencilerimize verildiği aktarıldı.    

 

KARAR NO 2: Fakültemiz internet sayfasının “Dilek ve Öneriler” kısmında yer alan görüşler  

değerlendirildi. 

 

Yapılan değerlendirmeler sonucunda; 

  

Öğrencilerimizin aşağıda belirtilen konulardaki dilek ve önerileri değerlendirildi  

 

• Seçimler nedeniyle sınav programı tarihleri,  

• Öğrencilerin ulaşımda kullandığı scooterlerın trafik güvenliğini tehlikeye düşürecek 

şekilde otopark girişine bırakıldığı,  

• Sınavlarda kopya olaylarının çok olduğu,  

• Bölümlerin internet sayfalarının güncellenmesi,  

• Öğrenci stajları imkanlarının ve ERASMUS öğrenci alma hareketliliği kontenjanlarının 

artırılması 

• Bilgisayar laboratuvarındaki bilgisayarların eski olması,  

• Yaz okulunda açılan ders sayısı,  

• Tuvaletlere sabun ve peçete konulması,  

• Ders başlama saatlerinin ileriye alınması,  

• Öğrenci İşleri telefonlarına bakılmaması, 

 

Öğrencilerimizin görüş ve önerileri ile ilgili Dekanlık tarafından yapılanlar ve Kalite 

Komisyonunun görüş ve önerileri aşağıda belirtilmiştir. 

 

• Ara sınav programının seçimlerden önceki hafta sonlanacak şekilde hazırlandığı, 

• Scooterlerin park edilmesiyle ilgili Üniversitemiz güvenlik birimiyle görüşüldüğü,  

• Sınavlarda kopya konusunda Araştırma Görevlileriyle gerekli toplantıların sınav 

öncesinde yapıldığı ve bu konunun öğretim elemanlarıyla tekrar görüşüleceği, 

http://sinavduyuru.mu.edu.tr/
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• İnternet sayfalarının güncellenmesiyle ilgili olarak Bölüm Başkanlarıyla 

görüşüldüğü, ayrıca internet sayfalarından mezun portallarının oluşturulması, 

mezun-öğrenci buluşmalarının düzenlenmesi, 

• Öğrenci stajlarının Cumhurbaşkanlığı İnsan Kaynakları Ofisi Başkanlığınca 

yürütülen "Ulusal Staj Programı" kapsamında yapıldığı, ERASMUS öğrenci 

kontenjanlarının artırılması konusunu yerinde olacağı, öğrencilerimizin dil 

eğitimlerine katkısının olduğu, lisans öğrenci alımları ile yüksek lisans öğrenci 

alımı şartlarının farklı olması gerektiği konularında görüş bildirildi.  

• Bilgisayar laboratuvarlarındaki bilgisayarların eski olduğu, Fakültemizin bütçe 

imkanlarının kısıtlı olması nedeniyle değiştirilmelerinin mümkün olmadığı 

ancak konunun üniversitemiz Bilgi İşlem Daire Başkanlığına iletildiği,  

• Yaz Okulu’nda derslerin Üniversitemiz Yaz Okulu Yönetmeliği uyarınca dersi 

verecek öğretim elemanının teklifi sonrasında açıldığı ve öğretim elemanına Yaz 

Okulu’nda ders verme konusunda zorlama yapılamayacağı, 

• Tuvaletlerde sabunluklara Üniversitemizin Fakültemize tedarik ettiği sıvı sabun 

konulduğu ve düzenli olarak kontrol edildiği ancak Üniversitemizin ve 

Fakültemizin bütçe imkanlarının kısıtlı olması nedeniyle tuvaletlere tuvalet 

kağıdı konulamadığı, 

• Ders başlama saatlerimiz Üniversitemizin diğer Fakülte ve Bölümleriyle 

zamanlarda başlamaktadır. Öğretim elemanlarının ders başlama ve bitiş 

saatlerine riayet etmeleri gerektiği de dile getirildi, Öğretim elemanlarının ders 

başlama ve bitiş saatlerine riayet etmeleri gerektiği de dile getirildi, 

• Öğrenci İşleri’nde telefonlara bakılma konusunda gerekli hassasiyetin 

gösterildiği ancak personel yetersizliği ve telefonlarımızın görüşmeler devam 

ederken meşgul sinyali vermediği bilgisi verildi. Yoğunluktan dolayı Öğrenci 

İşleri’ne telefonla ulaşamayan öğrencilerimizin Fakültemize e-posta ile 

ulaşabilecekleri ve gelen mesajların tümüne dönüş yapıldığı bilgisi verildi. 

• Açılması öngörülen seçmeli derslerin, Fakülte Kurulunun almış olduğu karar 

doğrultusunda kamu kaynaklarının etkin kullanılması ilkesi de göz önünde 

bulundurularak, Fakültemiz bünyesindeki Bölüm Kurulu kararları 

doğrultusunda belirlendiği ve söz konusu Bölüm Kurulu kararlarının Fakülte 

Yönetim Kurulunca karara bağlandığı bilgisi verildi. Komisyon üyeleri de 

İktisat (İngilizce) ve diğer İngilizce eğitim veren bölümlerde seçmeli ders 

sayısının artırılıp artırılamayacağı konusu üzerinde durulması yönünde görüş 

bildirdiler, 

 

KARAR NO 3: Fakültemiz Kalite Komisyonu tarafından belirlenen amaç ve hedeflerin 

gerçekleştirilme durumları değerlendirildi. 

 

Yapılan değerlendirmeler sonucunda; 

 

Fakültemiz Kalite Komisyonu tarafından belirlenen amaç ve hedeflerden aşağıda 

belirtilen hedefler ile ilgili çalışmalar gerçekleştirilmiştir. 

 

 

“H.1.1: Eğitim programlarının ihtiyaçlara yanıt verme boyutunu iyileştirmek” hedefi 

kapsamında  
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• Uluslararası Ticaret ve Finansman Bölümü özdeğerlendirme sürecinde akran 

değerlendirmeden geçmiş olup iyileştirmeye açık alanlar ile güçlü yönler ortaya 

konulmuştur.  

• Çalışma Ekonomisi ve Endüstri İlişkileri Bölümü Üniversite Kalite 

Komisyonuna özdeğerlendirme izleme raporunu sundu ve komisyona sunumunu 

yaptı. 

• Siyaset Bilimi ve Uluslararası İlişkiler Bölümü Üniversite Kalite Komisyonuna 

özdeğerlendirme izleme raporunu sundu.  

• İşletme Bölümü dış paydaş geri bildirimini de içeren müfredat güncellemesi 

talebini sundu.  

 

“H.1.2: Eğitimde uluslararası perspektifi geliştirmek” hedefi kapsamında  

• İşletme Bölümünden Dr. Utku DEMİRCİ’nin TÜBİTAK 2219 Yurt Dışı 

Doktora Sonrası Araştırma Burs Programı kapsamında bir yıl süreyle 

İngiltere’de görevlendirilmesi Üniversite Yönetim Kurulu kararıyla onaylandı. 

 

“H.1.3: Kariyer planlama desteği ve danışmanlık hizmetlerini geliştirmek” hedefi 

kapsamında 

 

• Kariyer etkinlikleri düzenlendi, 

• Çeşitli seminer, konferans ve webinarlar düzenlendi, 

 

 

“H.2.1: Araştırma kültürünü geliştirmek ve araştırma alt yapısını iyileştirmek” hedefi 

kapsamında  

• Araştırma yöntemlerine ilişkin farklı konularda toplam 5 webinar 

gerçekleştirildi. 

 

“H.3.1: Girişimcilik ile ilgili eğitim öğretim faaliyetlerini geliştirmek ve 

yaygınlaştırmak” hedefi kapsamında 

• Girişimcilik ile ilgili olarak öğrencilere yönelik iki farklı seminer 

gerçekleştirildi.  

 

“H.4.1: Kurumsal aidiyetin geliştirilmesi” hedefi kapsamında  

• Dekan-Öğrenci Buluşmasının yanı sıra öğrenci toplulukları başkanları ile bir 

görüşme gerçekleştirildi. Aynı zamanda Kariyer Günleri etkinliğinin ardından 

etkinlikte görev alan öğrenciler ile bir değerlendirme toplantısı yapıldı. 

 

“H.4.2: Kurumsal tanınırlığı artırmak ve kurumsal kimliği geliştirmek” hedefi 

kapsamında 

• Fakülte internet sayfası ve sosyal medya hesapları güncel tutulmaktadır. 

• 7. Geleneksel Kariyer Günleri kapsamında 7 konuşmacı, Şiddet ve Şiddeti 

Önleme Mekanizmaları etkinliği kapsamında 3 konuşmacı, Umudun Şairi 

Mehmet Akif Ersoy etkinliği kapsamında 1 konuşmacı, Genç Girişimciler 

Kazanç İstisnası etkinliği kapsamında 2 konuşmacı, Bir Kariyer Olarak 

Girişimcilik etkinliği kapsamında 3 konuşmacı Fakültemizi ziyaret etmişlerdir.  

 



Toplantı Tarihi: 03.06.2024                                                                        Toplantı No: 8 

 

“H.4.3: Kalite yönetim sisteminin işlevsel hale getirilmesini sağlamak” hedefi 

kapsamında  

 

• BIDR raporu hazırlandı ve internet sayfamızda yayınlandı. 

• Dekan-Öğrenci Buluşması gerçekleştirildi, 

 

Diğer amaç ve hedeflerin gerçekleştirilmesi konusunda bir sonraki toplantıda planlama 

yapılmasının görüşülmesine oy birliği ile karar verildi. 

 

 

 

 

 


